
 

 ישוב קהילתי ברמת הנגב  -מדרשת בן גוריון 
 

 11.5.22פרוטוקול ישיבת ועד 

 משרדי הועד מקום: 

 20:30שעה: 

 משה עינב ,  טלי אילני, אבשלום כהן, נמרוד זילברמן, גלעד ברודרס ,ערן פורת :נוכחים
 : רן פינקלשטיין, הראל כדורי, הדס אדר. לא הגיעו

 . קרניאליארנון , מןיבראובן לי, מוסלי , רמילירון ברנרנציגי ועדת תכנון:  :משתתפים
רט"ג, אבי דהאן ומיטל מחדר   –מנהל מרחב הר הנגב  אמיר שפירמנהל אגף שפ"ה,  – אסף עמיחי

 כושר מדרשה, יפעת וגנר 
 
 :הצגת נושא תוכנית דרך הבשמים . 1

שמורות טבע דרך הבשמים" בהתאם " אמיר שפיר, מנהל מרחב הר הנגב, הציג את תוכנית 
 .לקראת הפקדתהלתוכנית המתאר המחוזית 

 .במסגרת התכנית מטמיעים מסמך טיילות שמהווה חלק ממסמכי התכנית
יום להגשת    60התוכנית עברה להפקדה ותופקד במהלך החודשיים הקרובים. מרגע ההפקדה יהיו 

  .התנגדויות
 .החלטה לביצוע: יהיה ערב חשיפה לתושבים טרום הפקדת התוכנית כדי להנגיש את המידע

 .בחלוקת הקרקעות 61ע: יפעת תפנה לרותי נשיץ לבדוק מול רמ"י סביב מגרש החלטה לביצו 
 .40הערה: בתוכנית שהוצגה אין התייחסות להגדלת תנועת המטיילים באיזור ובכביש 

 .יש לשלוח לרט"ג את החלופה של כביש כניסה צפוני לישוב לצורך סנכרון
 .המצגת נשלחה לועד ולחברי הועדה לתכנון

 
 
  :שבישוב ר כושרחד הצגת נושא. 2

מתעמלים. יש כיום   15במקלט של המרכז המסחרי. תפוסה מקסימלית נכון להיות   חד"כ מופעל 
 .י"ב רובם תושבי המדרשה-בני נוער בין הכיתות ח' 80%מנויים מתוכם  85

מטר לא מספיק. מתוך הבנה שהועד מקדם מתחם ספורט חשוב למצוא   80גודל חד"כ 
ם מידי. חד"כ מהווה לילדים מפלט חברתי, יוצר קשרים תומכים בין בני הנוער.  ביניי פתרון

והיא מהווה אוזן קשבת ונותנת המלצות לנערים ונערות בהקשרים של   תזונתי למיטל רקע ביעוץ
 .דימוי גוף בריא

כיוון שהוא בית עסק, הוא יתפוס את כל  ,  יחליט לתת מקום במבנה קהילה לחד"כ במידה והועד
 מ"ר.   150נדרש לחד"כ   מסחר בשטחי המבנה. 20%

 .המפעיל שמח על החיבור לקהילה ופתוח לשמוע רעיונות
או מבנה   "האנגרים"התייחסות הועד: יפעת תקשר בין אבי לסיגל לבחון שימושים באיזור ה

המכינה. הועד רואה בחד"כ אינטרס קהילתי ציבורי. יש לערב את אסף נוימן ולנסות לקדם יעוץ  
 .דרך החברה הכלכלית של המועצה כלכלי

 
 הצגת סיכום מפגש מתחם ספורט:  . 3

בשכר הדמיה של השטח שככל הנראה יהיה עבור   יקדםעל מנת להתקדם הועד  ערן פורת: 
לאחר שתהיה בידינו    המתחם. בהדמיה זו יעלו צרכי הישוב כפי שהוצגו בפגישת התושבים.

 סקיצה והדמיה של המתחם נקדם מול המועצה.  
ש"ח   20,000ף יוקצו טלקדם את הספורט בישוב. מתוך התקציב השו הבהרה, השנה החליט הועד

 .באחריות יפעת לביצועלקידום הסקיצה 
 
ההשקעה והשלמת   צמצוםשל  פיילוט גינון בלאה גולדברג: הועד בעד השלמת העיקרון. סיכום  4

 .הנראות
 

 

 יפעת וגנר  שמה: ר
 


